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Minid on jälle moes - nii tahvlite kui mobiilide kujul. Tundub, et aina suuremaks
muutudes jõuti lõpuks piirini, kus kasutajad õhkasid, et telefon (või tahvel) võiks
olla jälle väike.

Samsung võttis neid õhkajaid kuulda. Ja kuna Samsung Galaxy S III müüs nii hästi,
siis miks mitte sama välimusega katsetada. Väiksemas telefonis pidi siiski veel
midagi muutma - hinda ka väiksemaks. Hinna nimel kaotas kasutaja natukene
telefoni võimsuses.

Aku küljes on NFC. Nii nagu suurelgi telefonil. Mõõtmed, kaal, ekraan, aku, kõik on
Minil väiksemad. Hind samuti, kuid mitte piisavalt, et seda juba odavtelefoniks
saaks nimetada.

Käes tundub Mini muidugi mugavam, vähemalt igapäevaseks kasutuseks. Ja
taskus ka. Aga see on maitseasi: kellele meeldivad aina suurenevad telefonid, kes
tahaks aga endiselt midagi peopessa mahtuvat, mida ühe sõrmega saaks vabalt
navigeerida ja mida taskusse pistes ei peaks põlletaskuga riietust muretsema.

4 tolli ekraanidiagonaali on Mini puhul siiski piisavalt suur, et näiteks veebis
surfata, kui kiiresti vajalikku infot vaja otsida.

Galaxy S III on neljatuumalise 1,4 GHz protsessoriga, Mini ostja peab aga leppima
1 GHz ja kahetuumalise protsessoriga.

Kaamera on suurel telefonil 8 MP ja video Full HD kvaliteediga (1080p), Mini aga 5
MP ja 720p videoga ehk tavalise HD-kvaliteediga.

Ühenduvus aga on nii kallimal kui väiksemalt telefonil sama. Nagu akult lugeda
võis, on ka Minil lähiväljaühendus NFC. Lisaks Bluetooth, WiFi, 3G, DLNA tugi.

Nüüd aga testid, mis AM ette võttis. Kõigepealt vaatame, mis tulemused me
saime S III suure mudeliga:

https://www.am.ee/en/Samsung-Galaxy-S-III-mini
https://www.am.ee/en/Samsung-Galaxy-S-III-mini
https://www.am.ee/en/user/1


Sunspider,
javascripti test
1360,2 ms

Quadranti test
5388 punkti

Linpacki test
184,335 MFLOPS

Geekbench 2
2513 punkti

Mida teeb Mini?

Sunspider,
javascripti test
1897,4 ms

Quadranti test
2882 punkti

Linpacki test
4,896 MFLOPS

Geekbench 2
756 punkti

 

Mini puudusena (lisaks kehvematele jõudlustestide tulemustele) peab ikkagi
märkima, et klaviatuur on siiski pisut ebamugavalt pisike, kui kiirelt vaja sisse
lüüa pikemat teksti.

Huvitav omadus on mõlemil Samsungil see, et võttes ekraanile kontakti, saab
kõnet alustada vaid telefoni kõrva äärde tõstes ja helistataksegi ekraanilolevale
kontaktile.

AM soovitab kokkuvõtteks: kui helistamine on olulisem, võta Mini. Kui veeb,
rakendused ja multimeedia, on jälle suur Galaxy S III parem.

 

TEHNILISED ANDMED
Samsung Galaxy S III mini
Hind: 349 eurot (Elisa)

Ühendused: GSM, EDGE, 3G, HSPA 14,4 / 5,76 Mbit/s (850 / 900 / 1800 / 1900
MHZ), WiFi (802.11a/b/g/n) 2,4 ja 5 GHz, Wi-Fi Direct, Bluetooth, USB 2.0, KIES Air
support
Ekraan: Super AMOLED, 4.0", 480 x 800 (WVGA)
Mälu: 8GB
Protsessor: 1 GHz, kahetuumaline
Operatsioonisüsteem: Android 4.1 Jelly Bean
Tagumine kaamera: 5 MP, HD-video 720p
Eesmine kaamera: VGA
Tootelehekülg: Samsung Galaxy S III mini

PLUSSID
+ mugav käes hoidmise formaat

http://www.samsung.com/ee/consumer/mobile-phones/mobile-phones/smart-phones/GT-I8190RWASEB


+ hea ekraan

MIINUSED
- jääb odavtelefonide hinnaklassist kallimaks
- kohati aeglane multimeedia ja mängude jaoks

AM HINNE: 4-
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